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У зв’язку із проведенням конкурсу з формування складу Ради громадського контролю при Бюро 

економічної безпеки України, мене було делеговано Американською торгівельною палатою в Україні 
(далі – Палата) до участі в конкурсі. 

Стати членом Ради громадського контролю при Бюро економічної безпеки України – це велика 
довіра та відповідальність.  

Не зважаючи на війну, бізнес-спільнота продовжує працювати в Україні, підтримуючи 
економіку, сплачуючи податки та працевлаштовуючи робітників. Палата представляє понад 600 
найбільших американських та міжнародних інвесторів, які працюють в Україні, та з часів Незалежності 
інвестували понад 50 млрд. доларів в її економіку та створили понад 400 тисяч робочих місць. 

Одним із пріоритетних напрямів діяльності Палати є боротьба з тіньовою економікою та 
забезпечення рівних умов ведення бізнесу в Україні, запобігаючи недобросовісній конкуренції з боку 
підприємств, які ухиляються від сплати податків або користуються пільговим режимом.  

З 2017 року я очолюю в Палаті напрямки оподаткування та митної політики. З 2019 року в Палаті 
створено Спеціальну платформу з питань твердих підакцизних товарів. У кожному з цих напрямів 
роботи я займаюся питаннями боротьби з тіньовими ринками в різних галузях, з метою недопущення 
значних втрат податкових надходжень до Державного бюджету, захисту існуючих інвесторів та 
збільшення інвестиційної привабливості України.  

Оскільки серед пріоритетів роботи Бюро економічної безпеки є детінізація національної 
економіки, сприяння забезпеченню інвестиційної привабливості, надзвичайно важливо гарантувати 
прозорість та ефективність діяльності цього органу. Співпраця між державою та бізнесом має бути 
побудована на взаємній довірі та дотриманні справедливих правил гри, які є основою для залучення 
інвестицій та розвитку економіки в умовах ускладненої економічної ситуації. 

За 7 років роботи в Палаті над різними проектами та завданнями у питаннях податкової 
політики, митного регулювання та боротьби з тіньовими ринками. Моя участь у реалізації важливих для 
бізнес-спільноти проектів дозволила мені глибоко розуміти механізми взаємодії між бізнесом і владою.  
Я маю гарний досвід та володію достатніми знаннями в зазначених сферах і прагну застосувати їх, щоб 
забезпечити ефективну роботу Ради громадського контролю при Бюро економічної безпеки України. 
Впевнена, що мій внесок допоможе підтримувати баланс інтересів між державними структурами та 
приватним сектором, сприяючи зміцненню економічної безпеки України. 
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